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Sak 54 /11  Godkjenning av innkalling og sakskart 
 
Grunnet frammøte til åpen barnehage, ble sak 63/11 foreslått behandlet først 
Deretter sak 65 66, 68, 70, 67  
Deretter de resterende sakene fra sak 55 og utover. 
 
Sakskart ble godkjent med de endringene som er angitt over. 
 
 

 Sak 55 /11  Godkjenning av protokoll fra møte 13.09.2011 
 
Protokoll fra møte 13.09.2011 ble godkjent 
 
 

 Sak 56 /11  Informasjon fra administrasjonen 
 
Det ble gitt følgende informasjon 
 Prosjekt Ut av tåka er i ferd med å bli et fast tiltak i form av et 6-8 ukers program, for at 

cannabisavhenge ungdom skal komme seg ut av avhengigheten.  
 Det gjennomføres basisopplæring for bydelens ansatte iht. Handlingsplan for barn- og 

unge som lever i en vanskelig livssituasjon.  
 Barneverntjenesten har vært arrangert på seminar angående samarbeid og videreutvikling 

av tjenesten. Seminaret er finansiert av statlige midler. 
 Bydelen har deltatt i prosjektet ”Sammen for barn og unge” og det er utarbeidet en 

artikkelsamling med beskrivelse av ulike prosjekter gjennomført av/ i kommunene som 
deltok i prosjektet. 
Etter å ha lest om prosjektet har Arbeidsdepartementet og Kunnskapsdepartementet 
invitert prosjektet til å orientere om PUFFmodellen for departementene og representanter 
fra OECD i begynnelsen av oktober.  

 Østensjø helsestasjon er i gang med arbeidet for å bli sertifisert som Ammekyndig 
helsestasjon.. Felles retningslinjer skal bidra til god kvalitet på ammeveiledningen, sikre at 
veiledningen er basert på oppdatert kunnskap og at gravide og spedbarnsfamilier får 
ensartet veiledning.  

 Gjennom et samarbeid med Oslo universitetssykehus får Helsestasjonen økt sin 
kompetanse overfor premature. To helsesøstre deltar på fagseminarer og får økt 
kompetanse som gjør dem bedre rustet i oppfølgingen av premature.  

 Kulturvennskap hadde arrangement i uke 41 på Rustad Gård barnehage 
Kulturvennskap er støttet av Østensjø Kulturutvalg, tiltaket er rettet inn mot 
småbarnsfamilier. 
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Sak 57 /11  Tertialrapport og statistikk per 31.08 2011 
 
Avdelingssjefene Mary Ann Gursli og Tommy Grotterød svarte på spørsmål 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Tertialrapport og statistikk 2.tertial 2011 for Bydel Østensjø tas til etterretning. 
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering: Enstemmig. 
 
OVK-vedtak 
Tertialrapport og statistikk 2.tertial 2011 for Bydel Østensjø tas til etterretning. 
 

 Sak 58 /11  Status for oppfølging av BU-vedtak per august 2011 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Status for oppfølging av BU-vedtak per august 2011 tas til etterretning. 
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering: Enstemmig. 
 
OVK-vedtak 
Status for oppfølging av BU-vedtak per august 2011 tas til etterretning. 
 

 Sak 59 /11  Månedsrapport barneverntjenesten per august 2011 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Månedsrapport barneverntjenesten per august 2011 tas til orientering.  
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering: Enstemmig. 
 
OVK-vedtak 
Månedsrapport barneverntjenesten per august 2011 tas til orientering.  
 

 Sak 60 /11  Strategier for helsefremmende og forebyggende 
folkehelsearbeid i Bydel Østensjø 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Strategier for helsefremmende og forebyggende folkehelsearbeid i Bydel Østensjø tilsluttes. 
 
Saken ble oversendt bydelsutvalget uten behandling i komiteen. 
 
 



 Sak 61 /11  Utviklingen i antall barnehageplasser, rapportering per 
september 2011 
 
Avdelingssjef Tommy Grotterød svarte på spørsmål. 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Saken Utviklingen i antall barnehageplasser, rapportering per september 2011, tas til 
orientering. 
 
Hanne Eldby for SV/ Ap hadde følgende tilleggsforslag til vedtak: 
1. Det rettes en henvendelse til Byrådsavdeling for kultur og utdanning om å prioritere 

Fuglemyra barnehage ved rehabilitering. Det vises til tidligere planer og utsettelser. 
2. Det rettes en henvendelse til Byrådsavdeling for kultur og utdanning der det vises til at 

uteareal og trafikkforhold ved Lopperud barnehage tilsier at brakkene bør flyttes til et 
annet egnet sted. Bydelen har fortsatt behov for flere plasser, men ulempene ved 
beliggenheten er for store. 

3. Det rettes en henvendelse til Byrådsavdeling for kultur og utdanning, som bes om å rette 
en henvendelse til Bystyret, der det vises til at bydelen ønsker barnehage på 
Oppsalsenteret. Det gjøres oppmerksom på at antall barn som kommer til å trenge 
barnehageplass i området er sterkt økende, og at det er svært vanskelig å finne egnede 
tomter i nærheten. 

4. Det nye opptaksreglementet for barnehagene, som ble vedtatt av bystyret i mai i år, ble 
aldri forelagt bydelsutvalget for høring. Administrasjonen bes legge fram en sak i siste 
møte i 2011, der bydelsutvalget får anledning til å uttale seg om det nye 
opptaksreglementet i Oslo. 

5. Administrasjonen bes legge fram en sak om vikarbruk i barnehagene for høsten 2011, 
etter samme mal som sist. Saken legges fram i første møte 2012. 

 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak og forslag fra Hanne Eldby for SV/ Ap 
samla. 
Votering: Enstemmig. 
 
OVK-vedtak 
1. Saken Utviklingen i antall barnehageplasser, rapportering per september 2011, tas til 

orientering. 
2. Det rettes en henvendelse til Byrådsavdeling for kultur og utdanning om å prioritere 

Fuglemyra barnehage ved rehabilitering. Det vises til tidligere planer og utsettelser. 
3. Det rettes en henvendelse til Byrådsavdeling for kultur og utdanning der det vises til at 

uteareal og trafikkforhold ved Lopperud barnehage tilsier at brakkene bør flyttes til et 
annet egnet sted. Bydelen har fortsatt behov for flere plasser, men ulempene ved 
beliggenheten er for store. 

4. Det rettes en henvendelse til Byrådsavdeling for kultur og utdanning, som bes om å rette 
en henvendelse til Bystyret, der det vises til at bydelen ønsker barnehage på 
Oppsalsenteret. Det gjøres oppmerksom på at antall barn som kommer til å trenge 
barnehageplass i området er sterkt økende, og at det er svært vanskelig å finne egnede 
tomter i nærheten. 

5. Det nye opptaksreglementet for barnehagene, som ble vedtatt av bystyret i mai i år, ble 
aldri forelagt bydelsutvalget for høring. Administrasjonen bes legge fram en sak i siste 
møte i 2011, der bydelsutvalget får anledning til å uttale seg om det nye 
opptaksreglementet i Oslo. 
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6. Administrasjonen bes legge fram en sak om vikarbruk i barnehagene for høsten 2011, 
etter samme mal som sist. Saken legges fram i første møte 2012. 

 
 

 Sak 62 /11  Pedagogiske ledere i barnehagene med dispensasjon 
fra utdanningskravet - rapportering 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Sak om pedagogiske ledere på dispensasjon fra utdanningskravet i barnehagene – 
rapportering, tas til orientering. 
 
Hanne Eldby for SV/ Ap hadde følgende tilleggsforslag til vedtak: 
Bydelsutvalget i Bydel Østensjø henstiller til bystyret om å legge inn midler i budsjett 2012 til 
å fortsette ordningen med arbeidsplassert førskolelærerutdanning. Ordningen bør utvides med 
flere plasser i forhold til 2011. Det er fortsatt stor mangel på førskolelærere i Oslo. 
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak og forslag fra Hanne Eldby for SV/ Ap 
samla. 
Votering: Enstemmig. 
 
OVK-vedtak 
1. Sak om pedagogiske ledere på dispensasjon fra utdanningskravet i barnehagene – 

rapportering, tas til orientering. 
2. Bydelsutvalget i Bydel Østensjø henstiller til bystyret om å legge inn midler i budsjett 

2012 til å fortsette ordningen med arbeidsplassert førskolelærerutdanning. Ordningen bør 
utvides med flere plasser i forhold til 2011. Det er fortsatt stor mangel på førskolelærere i 
Oslo. 

 
 

 Sak 63 /11  Høring - endring av skolenes inntaksområder 
 
Saken var oversendt bydelsutvalget uten innstilling fra bydelsdirektør. 
 
Det ble fremmet følgende forslag fra Ap/SV v/ Mona Ridder-Nielsen: 
OVK mener at skolebarn skal kunne gå på skolen i sitt nærmiljø, dette gjelder spesielt de 
minste og mest sårbare barna. Skolegrensene for disse barna må være faste slik at det skaper 
forutsigbarhet og trygghet, både for barn og voksne. 
OVK mener at Utdanningsetaten bør se nærmere på den enkelte skoles skolebygg og arealer 
rundt, for å se om det finnes muligheter til å øke antall klasserom der behovet er størst. Ved 
f.eks Høyenhall skole står det i dag ledige lokale, tidligere tannlegekontoret, som enkelt kan 
gjøres om slik at man kan skaffe rom for de ekstra 1. klassebarna som i dag tilhører 
inntaksområdet til Høyenhall skole. Om man tar dette rommet i bruk, bremser den 
dominoeffekten som også berøre Manglerud og Abildsø skole også. I tillegg er det flatt tak på 
Høyenhall skole, og blokkbebyggelse rundt skolen, noe som igjen kan innby til å bygge flere 
klasserom i høyden. 
 



Å forlenge skoleveien, spesielt for de minste, vil medføre mer biltrafikk i et allerede belastet 
område, og dermed også mer usikker skolevei for de barna som er gamle nok til å gå alene. 
Området er allerede sterkt belastet med trafikk, spesielt i rushtiden. 
 
Det er også større utbygging med mange leiligheter på gang i Skullerudområdet. Dette vil 
igjen medføre enda større behov for flere klasser/ skoleplasser både på Rustad og Abildsø 
skoler 
 
Det er ønskelig at Utdanningsetaten er åpen for at det er mulig å søke overgang til skoler, slik 
at yngre søsken kan søke seg til samme skole som eldre søsken går på. Dette for at 
skolehverdagen skal gå enklere opp for foresatte og at skole-hjemsamarbeidet kan bedres. Om 
foresatte må dele seg mellom skoler klarer man ofte å engasjere seg like mye som man ønsker 
for å få et godt skolemiljø på den enkelte skole 
 
Votering 
Det ble votert over forslag til vedtak fra Ap/SV v/ Mona Ridder-Nielsen. 
Votering: Enstemmig. 
 
OVK-vedtak 
OVK mener at skolebarn skal kunne gå på skolen i sitt nærmiljø, dette gjelder spesielt de 
minste og mest sårbare barna. Skolegrensene for disse barna må være faste slik at det skaper 
forutsigbarhet og trygghet, både for barn og voksne. 
OVK mener at Utdanningsetaten bør se nærmere på den enkelte skoles skolebygg og arealer 
rundt, for å se om det finnes muligheter til å øke antall klasserom der behovet er størst. Ved 
f.eks Høyenhall skole står det i dag ledige lokale, tidligere tannlegekontoret, som enkelt kan 
gjøres om slik at man kan skaffe rom for de ekstra 1. klassebarna som i dag tilhører 
inntaksområdet til Høyenhall skole. Om man tar dette rommet i bruk, bremser den 
dominoeffekten som også berøre Manglerud og Abildsø skole også. I tillegg er det flatt tak på 
Høyenhall skole, og blokkbebyggelse rundt skolen, noe som igjen kan innby til å bygge flere 
klasserom i høyden. 
 
Å forlenge skoleveien, spesielt for de minste, vil medføre mer biltrafikk i et allerede belastet 
område, og dermed også mer usikker skolevei for de barna som er gamle nok til å gå alene. 
Området er allerede sterkt belastet med trafikk, spesielt i rushtiden. 
 
Det er også større utbygging med mange leiligheter på gang i Skullerudområdet. Dette vil 
igjen medføre enda større behov for flere klasser/ skoleplasser både på Rustad og Abildsø 
skoler 
 
Det er ønskelig at Utdanningsetaten er åpen for at det er mulig å søke overgang til skoler, slik 
at yngre søsken kan søke seg til samme skole som eldre søsken går på. Dette for at 
skolehverdagen skal gå enklere opp for foresatte og at skole-hjemsamarbeidet kan bedres. Om 
foresatte må dele seg mellom skoler klarer man ofte å engasjere seg like mye som man ønsker 
for å få et godt skolemiljø på den enkelte skole 
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Sak 64 /11  Brukerundersøkelse i Ressursenhet for førskolebarn, 
resultater 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Sak Brukerundersøkelse i Ressursenhet for førskolebarn, resultater, tas til orientering 
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering: Enstemmig. 
 
OVK-vedtak 
Sak Brukerundersøkelse i Ressursenhet for førskolebarn, resultater, tas til orientering 
 
 

 Sak 65 /11  Orientering om fritidsklubbenes tilbud, antall besøk på 
klubbkveldene og hvilke gruppetilbud som eksisterer 
 
Fritidsleder Gunn Elin Rolfsen, orienterte og svarte på spørsmål 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Sak angående fritidsklubbenes tilbud, antall besøk på klubbkveldene og gruppetilbud tas til 
orientering. 
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering: Enstemmig. 
 
OVK-vedtak 
Sak angående fritidsklubbenes tilbud, antall besøk på klubbkveldene og gruppetilbud tas til 
orientering. 
 
 

 Sak 66 /11  Ferieklubb 2011 - orientering 
 
Fritidsleder Gunn Elin Rolfsen, orienterte og svarte på spørsmål 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Sak om ferieklubb 2011 tas til orientering. 
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering: Enstemmig. 
 
OVK-vedtak 
Sak om ferieklubb 2011 tas til orientering. 
 

  



Sak 67 /11  Orientering om oppfølging av Tiltaksplanen mot sosial 
eksklusjon av barn og unge fra fattige familier 2011 - 2014 
 
 
Avdelingssjefene Mary Ann Gursli og Tommy Grotterød svarte på spørsmål 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Status for oppfølging av Tiltaksplan mot sosial eksklusjon av barn og unge fra fattige familier 
2011 - 2014 tas til orientering. 
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering: Enstemmig. 
 
OVK-vedtak 
Status for oppfølging av Tiltaksplan mot sosial eksklusjon av barn og unge fra fattige familier 
2011 - 2014 tas til orientering. 
 
 

 Sak 68 /11  Orientering om arbeidet som utføres av utekontakten i 
bydelen. 
 
Leder utekontakten Jørn Skaug orienterte og svarte på spørsmål 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Sak angående arbeidet som utføres av utekontakten i bydelen tas til orientering. 
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering: Enstemmig. 
 
OVK-vedtak 
Sak angående arbeidet som utføres av utekontakten i bydelen tas til orientering. 
 
 

 Sak 69 /11  Orientering om kvalifiseringsprogrammet i bydelen 
 
Leder NAV Østensjø Kjetil Ødegård orienterte og svarte på spørsmål. 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Sak om kvalifiseringsprogrammet i bydelen tas til orientering. 
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering: Enstemmig. 
 
OVK-vedtak 
Sak om kvalifiseringsprogrammet i bydelen tas til orientering. 
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 Sak 70 /11  Sosialtjenestens arbeid med å redusere bruk av 
døgnovernattinger 
 
Leder NAV Østensjø Kjetil Ødegård og leder tiltakssenteret Eva Salomonsen orienterte og 
svarte på spørsmål. 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Sak om sosialtjenestens arbeid med å redusere bruk av døgnovernatting tas til orientering. 
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering: Enstemmig. 
 
OVK-vedtak 
Sak om sosialtjenestens arbeid med å redusere bruk av døgnovernatting tas til orientering. 
 
 
 
 
 
Eventuelt 
Leder Hanne Irene Eldby (SV) takket komitémedlemmene for innsatsen gjennom fire år. 
 
Representantene Reidar Lerdal (V)og Mona Myrvold (A) går ut av verv i komiteer/ utvalg og 
benyttet anledningen til å takke for seg. 
 
 
 
Bydel Østensjø 18.10.2011 
 
 
 
Hanne Irene Eldby (SV) /s.     Torunn Nyrnes 
leder        sekretær 
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